
 

Jegyzőkönyv 

Magyar Mozgás- és Terápiás Közhasznú Egyesület 
ENÖKSÉGI ÜLÉSE 

 
Időpont: 2018.11.02. 

 
Jelenlévők: Vermes Katalin (elnök), Kéri Anita Georgina (pénztáros), Campos J. Anna 
(elnökhelyettes), Csontos Zoltán (titkár), Szabó Annamária (adminisztrátor, nem maradt végig) 
 
Vermes Katalin ismerteti a napirendi pontokat.  
 
Az ülés napirendi pontjai: 

1. Konferencia tapasztalatok megosztása 
2. Szakmai nap 
3. Anyagok előkészítése a honlapra 
4. Képzések 
5. OFTEX akkreditáció  
6. Adatvédelem (GDPR) 
7. Közgyűlés előkészítése: tagfelvétel, munkacsoportok 
8. Hírlevél 
9. Tagfelvétel 
10. MMTE helyzete a pszichoterápiás és felsőoktatási környezetben 
11. Pszichoterápiás tanács, PTSZ konferencia 
12. Tagsági viszonyok rendezése 
13. MMTE aktuális helyzete az EADMT-ben 
14. PMT kötet 

 
Az elnök felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat kiegészítő napirendi pontokra. Javaslat nem történt. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 32./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja a felterjesztett napirendet. 
 
1. Konferencia tapasztalatok 

– Két főre lenne szükség a további rendezvényekre. 

– Adatvédelmi nyomtatványba kellene még egy mondat: Hozzájárul-e, hogy a rendezvényen 
kép- és hangfelvétel készül? 

– Külön hozzájárulás kellene az előadóktól, hogy a konferencia résztvevői egy zárt vagy nyitott 
csatornán hozzáférhetnek az előadásokhoz. (Youtube vagy honlap) 

– Videóanyagnak mi legyen a sorsa, nyersanyag tárolása vagy elég a vágott verzió? 
Későbbiekben lehetne reklám alapanyag az Egyesületnek. (Közgyűlés elé vinni a kérdést) 

– V.L. és Szabó Annamária tud a videóanyagokat illetően segíteni. 

– N.O.-tól begyűjtendők a szervezési tapasztalatok a következő rendezvény szervezőcsapat 
számára. 

 



 

Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 33./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja a konferencia tapasztalatok által meghatározott további 
teendőket. 
 
2. Szakmai nap 

– Közgyűlés erejéig biztosan ott lesz Szabó Annamária, utána Kéri Georgina tartja a frontot. 

– Sujtó Katalintól meg kell kérdezni, lesznek-e önkéntesek? 

– Kéri Georgina: szakmai napra lehetne felhívás, hogy pl. kezdő és gyakorlott csoportvezető 
páros tartson előadást vagy jelentkezhet szakmai csoport 

– Kedvet lehetne csinálni az egyéni terápiákhoz, szakmai háttérrel, ami bővülési lehetőséget 
kínálna akár egyéniben akár intézményiben 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 34./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja a szakmai nappal kapcsolatos teendőket. 
 
3. Anyagok előkészítése honlapra 

– Szabó Annamária elkészíti a honlapra az elnökségi és közgyűlési jegyzőkönyveket. 
o körlevélben is ki fognak menni 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 35./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja a honlapra felkerülő jegyzőkönyvek elkészítését. 
 
4. Képzések 

– A szerződések tovább lettek módosítva, továbbítva lett Morassi Ákosnak elfogadásra. 

– Oktatóknak és hallgatóknak is vannak még elmaradva szerződés aláírások, ezek a szakmai 
napon pótlásra kerülnek. 

– Adatvédelmi nyilatkozatot is alá kell írni, két példányban. Másodpéldányt Szabó 
Annamáriának továbbítani. 

– Tanfolyamokról időben kell értesíteni a pénztárost és az adminisztrátort. 
o Kiképzők két hónappal a csoport indítása előtt küldjenek értesítést 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 36./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja a képzésekkel kapcsolatban felmerülő adminisztratív 
teendőket. 
 
5. OFTEX akkreditáció 

– A jövőben induló hasonló tanfolyamoknál is kelleni fog adatvédelmi nyilatkozat és szerződés. 

– Pénztárosnak és adminisztrátornak két hónappal az indulás előtt tudnia kell a csoportról. 
o kiképzőknek megy róla információ 

– Jelenlegi tanfolyamnál e-mailben lehet majd adatvédelmi nyilatkozatot  
o Incze Adrienne-nel is szerződés és adatvédelmi nyilatkozat aláíratása 

– Szabó Annamária értesíti a TB-t, hogy a kiképzőknek fog menni e-mail 

– Lehetne OFTEX féléves tanfolyamot együtt kidolgozni: TB, elnökség, esetleg kibővített TB 
o pl. akkreditáltatni lehetne a féléves folyamatot – szabadabb lenne a mozgás 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 37./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja az OFTEX akkreditációról szóló beszámolót. 
 



 

6. Adatvédelem (GDPR) 

– Egységes adatvédelmi nyilatkozat a tagoknak. 

– Új tagok felvételének feltétele: adatvédelmi nyilatkozat kitöltése, tagdíjfizetés, közgyűlésre 
járás, szabályzat ismerete 

– Tisztséget viselőknek nyilvánosan elérhető kapcsolattartási adatok (telefonszám, e-mail cím) 

– Titoktartási záradék: munkacsoportokban a működés szükségessége a kapcsolattartás, az 
ilyen adatokra titoktartási kötelezettség vonatkozik 

o ha változnak az elérhetőségi adatok, köteles bejelenteni 

– Adatokat internetes űrlapon kéri be az Egyesület 
o csak az elnökség és a szükséges személyzet férhet hozzá 

– Oktatói: amennyiben gazdasági tevékenységet végez, az Egyesület elkéri és kezeli a 
számlázási adatait 

– Hallgatói  

– Nem tagok: konferenciákon és nyílt napokon kell kitöltetni velük a nyilatkozatot 

– Közgyűlésre a nyilatkozatokat Kéri Georgina és Szabó Annamária előkészítik 

– Honlapra nem kell GDPR, mert nem gyűjt és nem kezel adatokat. Majd akkor lesz aktuális, 
ha átalakul a honlap. 

– Későbbiekben egy kis csomag összeállítása GDPR-ról az oktatóknak, hogy mit kell feltétlenül 
tudni 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 38./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja GDPR-ral kapcsolatosan elvégzendő feladatokat. 
 
7. Közgyűlés előkészítése 

– A jegyzőkönyvezés miatt és, hogy az új tagokat megismerjék a régieket, minden jelenlévő 
bemutatkozhatna. 

– Hogyan legyen strukturálva a munkacsoport beszámoló és a közgyűlés? 
o Frissen végzetteknek több idő biztosítása, javaslatok, hogy merre vannak 

lehetőségek (akár egyéni, akár intézményi keretek között) 

– Hírlevélről beszámoló tartása. 

– Tagfelvételi javaslatok. 

– Konklúzió a konferenciáról. 

– Pénzügyi állás ismertetése. 
o adományozási lehetőségre felhívás 
o tagdíj befizetések 

– Morassi Ákos értesítése közgyűlésről. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 39./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja a közgyűlés előkészítésének pontjait. 
 
8. Hírlevél 

– Kimehetne mindig a közgyűlés előtt. 

– A hírlevél egy beszámoló lehetne közgyűléstől közgyűlésig. 

– Közgyűlés rendszeressége: október vége – november eleje és április vége – május eleje. 

– G.I.-val egyeztetni a hírlevél szerkesztéséről, vállalja-e? Esetleg csatlakozna-e más is? 
 



 

Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 40./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja hírlevélről szóló döntéseket. 
 
9. Tagfelvétel 

– Jelenlegi menete: két ajánlással lehet csatlakozni az Egyesülethez.  
o nem igazán működik 
o cél, hogy átlátható legyen 
o fontos, hogy minőséget képviseljen az Egyesület, legyen szakmai garancia 
o több módszer is kapcsolódhasson 
o legyen szakmai védőháló 

– Tagfelvétel és szaknévsorba kerülés nem biztos, hogy ugyanaz a kritérium 

– Felemás, hogy akkor a PMTT miért szabályoz szigorúan. PMTT tanulmányi bizottság kritérium 
rendszer, PMTT és más külföldön képződő dinamikus módszer. 

– Van európai szempontrendszer, legyen ez a kiindulópont  

– IKT és DSZIT ha egyszer aktuális lesz, megkérjük. Az egyszerűbb, mert van felépített képzése 
mindkettőnek. 

– Legközelebbi alapszabály módosításba érdemes lehet belevenni 

– Ezek hangozzanak el a közgyűlésen is. 

– Jelenlegi jelentkezőket lehetőleg januárban felvenni, hogy ne az idei tagdíjat fizessék. 
o Csontos Zoltán előkészíti a jelentkezési lapokat 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 41./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja a tagfelvételi eljárás módosításait. 
 
10. MMTE helyzete a pszichoterápiás és felsőoktatási környezetben 

– Vermes Katalin beszámolója a felsőoktatás kidolgozásáról. Sok munkát tesznek bele. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 42./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja a pszichoterápiás és felsőoktatási beszámolót. 
 
11. Pszichoterápiás tanács, PTSZ konferencia 

– Polgár Patrícia vállalja 
o elnökségi és TB jegyzőkönyveket továbbítani lehet neki, bizalmasan kell kezelnie 
o Campos J. Anna intézi 
o pszichoterápiás képzésért felelős munkacsoportba be kellene vonni 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 43./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja, hogy Polgár Patrícia képviselje az Egyesületet a 
pszichoterápiás tanács ülésein. 
 
12. Tagsági viszonyok rendezése 

– Nyugdíjasok csökkentett tagdíjat fizetnek. 

– Régi levelezőlista megszüntetéséről T.G. és P.K. gondoskodik 

– Kérdéses tagokat Kéri Georgina és Csontos Zoltán hónapok óta próbálja tisztázni.  
o nem mindenkit sikerült elérni 
o a szabályzat szerint ki lehet zárni a több éve tagdíjat nem fizetőket 

▪ Kéri Georgina összeírja, hány ilyen tagot számlál az Egyesület 
 



 

Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 44./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja a tagsági viszonyok rendezésével kapcsolatos terveket. 
 
13. MMTE aktuális helyzete az EADMT-ben 

– Vermes Katalin szeretné átadni delegate tisztségét. 

– Két emberre lenne szükség 
o az egyik W.K. 
o kellene egy kiképző követ is 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 45./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja Vermes Katalin jövőbeni lemondását a delegate tisztségéről. 
 
14. PMT kötet 

– Vermes Katalin összeszedte a jelenleg elérhető tanulmányokat (48), fent van a honlapon. 

– Időpontra lenne szükség a kiválasztásra. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 46./2018. számú elnökségi 
határozatát, mely szerint elfogadja a PMT kötet létrehozását. 
 
 
Vermes Katalin megköszöni a részvételt és bezárja az ülést.  
 
 
 


